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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

На 29 юни 2022 г. от 14:00 ч. ще се проведе онлайн представяне на програмата "Еразъм за млади предприемачи".
Събитието се организира от Българската търговско-промишлена палата (БТПП). 

На среща между Галин Попов, главен управляващ съдружник в адвокатска кантора "Попов, Арнаудов и партньори"
и Цветан Симеонов, председател на Българската търговско-промишлена палата, бе обменено мнение за
икономическата обстановка в страната и беше обсъдено бъдещо партньорство в юридическата сфера, вкл.
провеждането на събития в интерес на бизнеса. Подобно събитие вече е планирано съвместно с Бълг... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора проведе Общо събрание на членовете на сдружението, но което
бяха приети отчета за дейността за 2021 г. и насоки за дейността през настоящата година, а също и бюджетът.
Беше представен и доклад на Контролния съвет на Палатата. Гости събранието бяха заместник-областният
управител на Стара Загора арх. Банко Банов, изпълняващ длъжността началник на управление... 

Никола Шмит, европейски комисар за работните места и социалните права, който е в България за откриването на
10-ия Европейски форум на субектите на социалната и солидарна икономика, се срещна с национално

Заглавие: БТПП представя програмата Еразъм за млади предприемачи на онлайн събитие на 29 юни

Дата: 22.06.2022 10:40
Медия: Industry Info

Заглавие: Предстои правен форум на тема "Нови регулации, нови възможности"

Дата: 22.06.2022 15:30
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Заглавие: ТПП - Стара Загора направи годишен отчет пред членовете си
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Медия: Divident.eu

Заглавие: Социалните партньори проведоха среща с еврокомисар Никола Шмит
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представителните организации на работодателите и на работниците и служителите. Сред основните теми, които
бяха обсъдени по време на срещата, бяха социалното развитие на България, задълбочаване на... 

Бе договорена виртуална бизнес среща през есента между БТПП и CIECA В Българската търговско-промишлена
палата се проведе работна среща между Васил Тодоров, главен секретар, и Чарлз Тсенг, ръководител на
икономическата служба на Тайванската мисия, базирана в Анкара, Турция. В срещата взе участие и директорът на
Тайванския търговски център в София Шейн Тсай. Гостите подчертаха добрите партньорски ... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора проведе Общо събрание на членовете на сдружението, но което
бяха приети отчета за дейността за 2021 г. и насоки за дейността през настоящата година, а също и бюджетът.
Беше представен и доклад на Контролния съвет на Палатата. Гости събранието бяха заместник-областният
управител на Стара Загора арх. Банко Банов, изпълняващ длъжността началник на управление... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

От началото на годината се наблюдават някои доста положителни знаци, каза изпълнителният директор на
Българската агенция за инвестиции Богдан Богданов Чуждестранните инвестиции в България се увеличават,
отчетоха експерти по време на Софийския икономически форум III, който се провежда в "София хотел Балкан"
днес. От началото на годината се наблюдават някои доста положителни знаци, каза изпълнител... 

Чуждестранните инвестициите в България се увеличават, отчетоха експерти по време на Софийски икономически
форум III, който се провежда в "София хотел Балкан" днес. От началото на годината се наблюдават някои доста
положителни знаци, каза изпълнителният директор на Българската агенция за инвестиции (БАИ) Богдан Богданов
по време на форума. Той се позова и на съобщението на Българската народна банка... 

Положителен пример за кръгов модел дава българската компания "Насекомо"България е единствената страна на
Балканите, където индустрията за алтернативни протеини е застъпена и дава сериозна заявка за развитие. Това
представлява реален шанс страната да се превърне във водещ производител на алтернативни храни, заяви

Заглавие: Активизиране на партньорството с Тайван

Дата: 21.06.2022 17:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ТПП - Стара Загора направи годишен отчет пред членовете си
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Заглавие: Чуждестранните инвестициите в България се увеличават
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Медия: Econ

Заглавие: Чуждестранните инвестиции в България се увеличили

Дата: 21.06.2022 18:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: България може да стане водещ производител на алтернативни храни

Дата: 21.06.2022 15:12
Медия: BGlobal
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представлява реален шанс страната да се превърне във водещ производител на алтернативни храни, заяви
съпредседателят на Асоциацията на производителите и преработвателите на насекоми в Бъл... 

Двудневна международна конференция на тема "Устойчиво икономическо възстановяване с по-добра защита на
правата на работещите: синдикални приоритети и политики" ще се проведе в хотел "Света София" в столицата.
Това съобщиха от пресцентъра на КТ "Подкрепа". Президентът на конфедерацията Димитър Манолов ще открие
форума в четвъртък в 9:30 часа.Поканени за участие са министърът на труда и социалната п... 

Фактическото индивидуално потребление (ФИП) измерва материалното благосъстояние на домакинствата.
Базирано на първите експресни оценки за 2021 г., ФИП на човек от населението, изразено в стандарти на
покупателната способност (СПС), варира между държавите - членки на ЕС, от 63 до 146% от средното равнище в
EС-27. Информацията за ФИП е на базата на експресни оценки на паритетите на покупателната спо... 

IPO-то на компанията промени изцяло облика на българската хазартна индустрия В последните няколко години
България се нарежда сред най-иновативните страни в игралната индустрия. Скоростта, с която браншът се
развива, е впечатляваща. Секторът става все по-прозрачен и конкурентен. "Телематик Интерактив България" АД е
първата публична компания от сектора в България. Дружеството планира на 23 юни да р... 

В офиса на НАП в Русе досега са внесени близо 41 % повече корпоративни данъци, спрямо същия период на
миналата година. Средното увеличение за страната е 30 на сто. От авансови вноски за изминалите 5 месеца и от
издължени налози по чл. 92 от ЗКПО са събрани за държавния бюджет 11, 7 млн. лв. Русенската приходна
администрация очаква тези резултати значително да се увеличат до 30 юни, когато е крайни... 

Признанието е от международното издание Global Finance, което обяви победителите в своите 20-и
наградиМеждународното финансово списание Global Finance обяви УниКредит Булбанк за "Най-добра банка
попечител в България" за 2022 г. Банката получава това признание за девета поредна година. Освен в България
групата УниКредит е отличена в още пет страни - Босна и Херцеговина, Унгария, Сърбия, Словения и ... 

Заглавие: Конференция за устойчивото икономическо възстановяване ще се състои в София

Дата: 22.06.2022 11:48
Медия: Утро Русе

Заглавие: Експресни оценки на паритетите на покупателна способност за 2021 година

Дата: 22.06.2022 11:39
Медия: Грамофона

Заглавие: "Телематик" ще разпредели дивидент в размер на над 50% от печалбата на дружеството

Дата: 22.06.2022 15:16
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: НАП – Русе: Близо 41 % са повече внесените корпоративни данъци

Дата: 22.06.2022 13:51
Медия: Русе инфо

Заглавие: УниКредит Булбанк е най-добра банка попечител в България за 2022 година

Дата: 22.06.2022 13:35
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: С инвестиция от 40 млн. лв. и 90 нови работни места Кaufland открива най-модерния си хипермаркет в
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Той е в район "Младост" и с него инвестициите в града надхвърлят 300 милиона лева Сградата е по последни
екологични стандарти и ползва 100% "зелена" енергия Хипермаркетът има над 2500 кв.м търговска площ и
асортимент от над 18 000 продукти С инвестиция от близо 40 млн. лева и с новооткрити 90 работни места Kaufland
България открива най-модерния си хипермаркет в София. Той е в район "Младост" и с ... 

Двустранна търговска камара България – Румъния /ДТКБР/ провежда днес в Хасково поредната си среща с
бизнеса в България "Как да бъдем успешни на румънския пазар". Това е седмото събитие за Камарата, което се
провежда съвместно с община Хасково, съобщават от там. "Щастлив съм, че община Хасково е домакин на бизнес
форум България-Румъния. За мен лично това е подадена приятелска ръка към бизнеса в рег... 

"България може да постигне целите за климатична неутралност до 2050 г.", каза председателят на Американската
търговска камара (AmCham) в България Оливие Маркет на Софийски икономически форум III. По думите му
възможно е да се постигне климатична неутралност до този период, но трябва да се случат няколко неща. При
всеки сценарий трябва да се предвидят огромни мощности за производството на зелена ен... 

Представителството на Свободната държава Бавария в България към Германо-българската индустриално-
търговска камара (ГБИТК) и община Шумен организират информационен форум "Бавария - България: бизнес
възможности и перспективи", който ще се състои на 28 юни (вторник) от 17:00 часа в регионалната библиотека
"Стилиян Чилингиров" в града. Това съобщиха от камарата в най-новия брой на бюлетина си Bulgarie... 

Обявените обществени поръчки в сектор строителство за първото тримесечие на годината са с 24% по-малко
спрямо същия период преди година, а стойността им е намаляла с близо 50%, показва отчет за икономическата
дейност на КСБ Обществените поръчки и преките чужди инвестиции в строителството са намалели драстично през
първите 3 месеца на годината. Обявените обществени поръчки в сектор строителство з... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

София

Дата: 22.06.2022 15:47
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: "Как да бъдем успешни на румънския пазар" обсъдиха на бизнес форум в Хасково

Дата: 22.06.2022 13:02
Медия: Haskovo.Live

Заглавие: AmCham: България може да постигне климатична неутралност до 2050 г., но с още енергия от ВЕИ

Дата: 22.06.2022 09:50
Медия: Publics

Заглавие: Форум "Бавария - България: бизнес възможности и перспективи" ще се състои в Шумен

Дата: 22.06.2022 07:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Намаляват обществените поръчки и договорите в строителството

Дата: 22.06.2022 12:05
Медия: Econ

Заглавие: Булард: Инвеститорите гледат към грешен урок от историята
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Снимка: iStock Страхът, че САЩ трябва да преживеят тежка рецесия, за да овладеят инфлацията, е "грешен урок"
от историята, каза президентът на Фед в Сейнт Луис – Джеймс Булард. Икономиката на САЩ трябва да продължи
да расте през следващите няколко месеца, каза още Булард, в понеделник, омаловажавайки страха от тежка
рецесия, която някои икономисти и професионалисти на пазара смятат за неизбежна в ... 

Гласуването на вота на недоверие срещу правителството е насрочен за 19,10 часа таз вечер, предаде БНР. Близо
осем часа Народното събрание обсъждаше предложението, внесено от ГЕРБ след като ръководството на ИТН
оттегли министрите си от кабинета. Часове наред депутатите от управляващите партии и опозицията спореха дали
финансово-икономическата политика на кабинета е провал или не. Разискванията прод... 

Търговско-промишлена палата - Стара Загора проведе Общо събрание на членовете на сдружението, но което
бяха приети отчета за дейността за 2021 г. и насоки за дейността през настоящата година, а също и бюджетът.
Беше представен и доклад на Контролния съвет на Палатата. Гости на събранието бяха заместник-областният
управител на Стара Загора арх. Банко Банов, изпълняващ длъжността началник на управле... 

По предварителни данни на Националния статистически институт през първото тримесечие на 2022 година
общите разходи на работодателите за един отработен час от наетите от тях лица нарастват с 12,7% спрямо същото
тримесечие на предходната година.В началото на настоящата година увеличаването на разходите за труд в
индустрията е с 16,0%, в сферата на услугите - с 14,7%, а строителството - с 10,7 на сто... 

Заплатите по морето за лятото най-после достигат приемливи и дори примамливи нива Работа на минимална
заплата в Слънчев бряг почти не се предлага – сумите започват от двойно отгоре и стигат до петорно. Заплатите по
морето за лятото най-после достигнаха приемливи и дори примамливи нива. При тоталната липса на
квалифициран персонал, която наблюдаваме от близо десетилетие и която се обостри в последн... 

Заглавие: Булард: Инвеститорите гледат към грешен урок от историята

Дата: 21.06.2022 15:00
Медия: Инфосток

Заглавие: Гласуват вота на недоверие довечера в 19,10 часа

Дата: 22.06.2022 08:04
Медия: О Новини

Заглавие: Недостигът на подготвени кадри със средно и с висше образование - един от проблемите пред
бизнеса

Дата: 22.06.2022 14:37
Медия: Загора БГ

Заглавие: НСИ: Ръст с 12,7% на работодателските разходи за труд през първото тримесечие на 2022

Дата: 22.06.2022 15:28
Медия: Телемедиа

Заглавие: Готвачите на морето вземат заплати като за ИТ специалисти

Дата: 22.06.2022 14:42
Медия: Dunavmost

Заглавие: Трябва да има компенсация за бизнеса за високите цени на електроенергията поне до края на 2022-а

Дата: 22.06.2022 16:00
Медия: Money.bg

http://onovini.eu/2022/06/%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B2-19/
https://zagora.bg/posts/7209/%D0%9D%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%B8-%D1%81-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D1%88%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5---%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0.html
https://telemedia.bg/bg/bylgarija/nsi-ryst-s-12-7-na-rabotodatelskite-razhodi-za-trud-prez-pyrvoto-trimesechie-na-2022
https://www.dunavmost.com/novini/zaplatite-po-moreto-gotvachite-vzimat-pari-kato-it-spetsialisti
https://money.bg/guests/tryabva-da-ima-kompensatsiya-za-biznesa-za-visokite-tseni-na-elektroenergiyata-pone-do-kraya-na-2022-a.html


Има гарантирани компенсации за високите цени на електроенергията за периода май-юни. Това, за която
настояваме е да има компенсация за бизнеса поне до края на годината. Освен това цените са далеч над
производствената цена на електропроизводителите и това изсмуква целия паричен ресурс от икономиката, която
не е здравословно. Ето защо претендираме за компенсации, каквото има в много страни в ЕС, за ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

"Дневник" разговаря със зам.-министъра на земеделието Иван Христанов за обстановката на граничния пункт в
момента, каква е била "схемата" на обслужване, какво са променили, какво още трябва да се подобри в контрола
и защо и той смята, че разбутването на бизнеса на "Капитан Андреево" е истинската причина за оита за сваляне на
правителството. Каква е ситуацията в момента на "Капитан Андреево"? - Сит... 

Неуспешен опит на украинските сили да отвоюват Змийския остров - черноморския аванпост, завзет от Русия в
началото на войната, е отразен от западния печат като стъпка в посока промяна на динамиката на войната в
Украйна. Британският в. "Телеграф" информира за идващата от Москва информация, според която руските сили са
отблъснали "безумната" атака, при която Украйна "планирала да извърши масиран въз... 

Президентът Румен Радев няма демократични позиции, няма визия и концепция за развитието на България. Това
смята Станка Желева, дъщерята на президента Жельо Желев. Тя излезе с критично писмо към държавния глава.
"Това писмо е написано, защото, според мен е тревожно това, което се случва в момента, тревожна е позицията на
президента. Той трябва да уравновесява нещата и България да върви към Европ... 

Defakto.bg Висшият адвокатски съвет и Софийска адвокатска колегия са домакин на Общ конгрес на конференция
на двете най-големи европейски адвокатски организации – Съюза на адвокатурите и правните общества на
Европа (Council of Bars and Law Societies of Europe – CCBE) и Федерацията на европейските адвокатури
(Fédération des Barreaux d'Europe – FBE ). Авторитетното събитие ще се проведе в периода 22... 

Заглавие: Иван Христанов: "Капитан Андреево" е войната между мафията и хората, които искат европейска
България

Дата: 22.06.2022 11:03
Медия: Дневник

Заглавие: "Гардиън": В Русия предстои масова мобилизация, Кремъл набира бедняци да се бият в Украйна

Дата: 22.06.2022 10:25
Медия: Блиц

Заглавие: Станка Желева: Радев няма демократични позиции

Дата: 22.06.2022 09:38
Медия: Зарата

Заглавие: В София започва общ конгрес на най-големите европейски адвокатски организации – CCBE и FBE

Дата: 22.06.2022 09:32
Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Pimco: Стойността на пазара на облигации се възстановява

Дата: 22.06.2022 14:30
Медия: Инфосток

https://www.dnevnik.bg/biznes/intervju/2022/06/22/4359723_ivan_hristanov_kapitan_andreevo_e_voinata_mejdu/
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/gardin-v-rusiya-predstoi-masova-mobilizatsiya-kreml-nabira-bednyatsi-da-se-biyat-v-ukrayna_news893431.html
https://zarata.info/%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BD/
https://defakto.bg/2022/06/22/%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B3%D1%80%D0%B5%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/109010-pimco-stojnostta-na-pazara-na-obligatsii-se-vazstanovyava


Снимка: iStock Ръстът на доходността на държавните облигации "възстановява стойността" на пазара на
облигации, особено с вероятността от нарастване на рецесията, според Pacific Investment Management Co.,
цитиран от "Блумбърг". "Въз основа на скорошните индикации за това накъде може да се насочи икономиката, ние
вярваме, че инвестиционните перспективи са станали по-конструктивни, особено за облигац... 

Икономически университет – Варна (ИУ - Варна) за шеста поредна година заслужи място в престижната класация
на U-Multirank. През 2022 г. висшето училище се нарежда сред най-добрите в международното образователно
пространство с показатели, получили най-висока рейтингова оценка: научни публикации и създадени стартъпи от
възпитаници на университета. Продължава и тенденцията в доброто представяне по по... 

Въпросът за създаване на международна резервна валута на основата на валутите на страните от БРИКС
(Бразилия, Русия, Индия, Китай и ЮАР) е в процес на разработка. Това заяви руският лидер Владимир Путин в
приветствието си към участниците в Бизнес форума на БРИКС, предава ТАСС. "Разработва се въпросът за
създаване на международна резервна валута на базата на кошницата от валути на нашите страни", з... 

Университетът за национално и световно стопанство и ПроКредит Банк ще си сътрудничат в полза на кариерно
развитие на студентите и природосъобразни проекти. Чрез подписаното споразумение ПроКредит Банк
осъществява необходимата връзка между образователната система и бизнеса. В допълнение Банката изгражда
три нови електростанции на централния паркинг на УНСС. С тази инициатива институцията стимулира ... 

Водещият американски производител на интегрални схеми GlobalFoundries увеличи екипа си от разработчици,
базиран в София, съобщиха от компанията. В момент, в който търсенето на полупроводникови интегрални схеми
отбелязва значителен ръст в цял свят, екипът на развойния център на компанията у нас нарасна до 250 души, с
перспективата да станат 350 в следващите две години. Българският екип има ключов п... 

Заглавие: Икономически университет – Варна отново е на челни позиции в международна рейтингова класация

Дата: 22.06.2022 12:28
Медия: Утро Русе

Заглавие: Путин: БРИКС разработва нова международна резервна валута

Дата: 22.06.2022 16:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Образованието и бизнесът ще си сътрудничат в полза на кариерното развитие на студентите и
природосъобразни проекти

Дата: 22.06.2022 15:21
Медия: Money.bg

Заглавие: Производител на интегрални схеми от САЩ разширява екипа си у нас

Дата: 22.06.2022 14:45
Медия: Банкеръ

Заглавие: ЕЦБ: Не се очаква стагфлация в еврозоната

Дата: 22.06.2022 13:08
Медия: BulNews.bg

https://utroruse.com/article/812857/
https://www.informiran.net/%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%BA%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80/
https://money.bg/panorama/obrazovanieto-i-biznesat-v-podkrepa-na-studentite.html
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/proizvoditel-na-integralni-shemi-ot-sasht-razshiriava-ekipa-si-u-nas
https://www.bulnews.bg/article/422698


Прогнозите на частния сектор сочат, че стагфлация в еврозоната е малко вероятна, заяви Европейската
централна банка в икономическия си бюлетин днес.Въпреки, че последните прогнози предвиждат значителна
корекция в посока надолу на растежа и нагоре на инфлацията, "настоящите експертни прогнози остават далеч от
сценарий за стагфлация", заяви представител на ЕЦБ.Според определението на ЕЦБ стагфлация ... 
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